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NR. 1 VAN DE HEREN VAN HEES EN HEDEBOUW

Verzoek 4/1 (nieuw)

Een verzoek 4/1 invoegen, luidende:

“4/1. bij de analyse van de oorzaken die ertoe zouden 
leiden dat aan de taken van openbare dienst niet of 
onvoldoende zou worden voldaan, het deel te onder-
zoeken dat te wijten is aan a) beheersmoeilijkheden b) 
de gevolgen van de liberalisering, c) een ontoereikende 
federale fi nanciering;”.

VERANTWOORDING

Het zou ongepast en, eerlijk gezegd, hypocriet zijn om de 
bron van de moeilijkheden van de NMBS en Infrabel hoofd-
zakelijk bij wanbeheer te zoeken, terwijl andere factoren 
doorslaggevender zouden kunnen blijken, zoals het liberali-
seringsproces en de vermindering, tijdens de duur van deze 
regeerperiode, van de federale subsidie voor een bedrag van 
meer dan drie miljard euro.

Een kostbare taak van het Rekenhof zou dus uiteindelijk 
niet louter mogen dienen om begrotingsbezuinigingen te 
verantwoorden waarvan de gevolgen voor de spoorwegen 
funest dreigen te zijn.

N° 1 DE MM. VAN HEES ET HEDEBOUW

Point 4/1 (nouveau)

Insérer un point 4/1, rédigé comme suit:

“4/1.  d’examiner, dans l’analyse des causes qui 
feraient que les missions de service public ne sont pas 
ou pas assez remplies, la part qui incombe a) à des 
problèmes de gestion, b) aux effets de la libéralisation, 
c) à une insuffisance du fi nancement fédéral.”.

JUSTIFICATION

Il serait malvenu et, pour tout dire, hypocrite de chercher 
principalement la source des problèmes de la SNCB et 
Infrabel dans une mauvaise gestion, alors que d’autres fac-
teurs pourraient s’avérer plus déterminants, tels le processus 
de libéralisation et la réduction de la dotation fédérale pour 
un montant de plus de trois milliards d’euros sur la durée de 
la législature. 

Il ne faudrait donc pas qu’une tâche précieuse de la Cour 
des comptes ne serve fi nalement qu’à justifi er des coupes 
budgétaires dont les conséquences risquent d’être funestes 
pour le rail. 

Marco VAN HEES  (PTB-GO!)
Raoul HEDEBOUW (PTB-GO!)
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